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دو و میدانی را به حق مادر ورزش ها نامیده اند، ورزشی که 

یکی از پرطرفدارترین رشته ها در جهان شناخته می شود، 

ضمن این که بیشترین مدال در بازی های آسیایی و المپیک 

در این رشته توزیع می شود. »محمد  فرجی « سریع ترین 

دونده شهرستان فریمان است و یکی از امیدهای  کسب 

عنوان  سهمیه المپیک محسوب می شود. مشروح گفت وگو 

با این دونده را در ادامه می خوانید:  محمد فرجی، کارشناس 

تربیت بدنی و شاغل در شهرداری فرهادگرد هستم.

 17 سال است که در ورزش دو و میدانی فعالیت می کنم 

و بهترین مقام هایی که  کسب کرده ام مقام سوم جهان 

در ایتالیا، مقام چهارم جهان در یونان، مقام چهارم آسیا 

در اردن و سه دوره نایب قهرمان مسابقات بین المللی 

دوی ماراتن و قهرمانی  کشور و همچنین نفر منتخب تیم 

ملی کارگران بــرای اعــزام به مسابقات کارگران جهان 

ــردد. این دونده  که تیرماه ۹8 در اسپانیا برگزار می گ

بــااخــلاق به خبرنگار خــراســان گفت: هم اکنون برای 

کسب سهمیه ورودی المپیک ۲0۲0  تــلاش می کنم 

امــا در ایــن راه به کمک 

متولیان  و  مــســئــولان 

و  ورزش در شهرستان 

استان نیاز دارم. محمد 

فرجی بــا اشـــاره بــه این 

کمک  با  الحمدا...  که 

مهندس حمید کهنسال 

شهردار شهر فرهادگرد 

و  دو  هیئت  ریاست  که 

میدانی را هم بر عهده 

دارنـــد بـــرای تمرینات 

مشکلی نــدارم و در دو 

نــوبــت صــبــح و عــصــر به 

تمرین می پـــردازم.وی 

گفت: خوشبختانه مسئولان شهرستان نیز به اینجانب 

نظر لطف داشته و دارنــد و در حد تــوان کمک می کنند 

و باعث قوت قلب اینجانب هستند. فرجی ضمن تقدیر 

ــام جمعه،  و تشکر از ام

فریمان  ــردم  م نماینده 

ــس شــــورای  ــل ــج در م

ــدار،  ــان ــرم اســـلامـــی، ف

ورزش  اداره  ــت  ــاس ری

و جـــوانـــان، بــخــشــدار 

مـــرکـــزی، شـــهـــردار و 

اعضای شورای اسلامی 

شهر فــرهــادگــرد کــه با 

تمام توان برای اعتلای 

به  شــهــرســتــان  ورزش 

ویژه ورزش دوو میدانی 

تلاش می کنند، از دکتر 

مــدیــر  تعقیبی  ــد  ــی وح

شهرک صنعتی کاویان و اکبر صیامی رئیس اداره ورزش 

و جوانان و  دکتر قاضی زاده هاشمی به خاطر حمایت 

مالی آنان در شش ماه اخیر و تامین هزینه مکمل تشکر 

و قدردانی کرد. فرجی گفت: از پدر، مادر و همسرم که 

همواره در کنار من هستند کمال تشکر و سپاسگزاری را 

دارم چرا که اگر حمایت آنان نباشد مطمئنا تمرکزی بر روی 

تمریناتم ندارم. وی در پایان گفت: امیدوارم به یاری خداوند 

متعال و با حمایت مسئولان استانی و در رأس آن ها جناب 

آقای فتاحی مدیرکل اداره ورزش و جوانان استان سهمیه 

ورودی المپیک را  کسب کنم و افتخاری بزرگ برای کشور، 

استان و شهرستان به ارمغان بیاورم.

دونده فریمانی: 

برای کسب سهمیه ورودی المپیک 2020  تلاش می کنم

رئیس آتش نشانی شهر فرهادگرد:

 آموزش و اطلاع رسانی موجب 
کاهش حوادث شده است

رئیس آتــش نشانی شهر فــرهــادگــرد و شهرک صنعتی 

کاویان فریمان گفت: آموزش، اطلاع رسانی 

ــوادث  ح کاهش  ایمنی،  فرهنگ سازی 

در شهر فرهادگرد و شهرک کاویان را به 

دنبال داشته اســت. حمید جهاندوست 

گفت: اجرای ایمنی باعث به وجود آمدن 

محیط سالم و بــدون خطر می شود و باید 

ــردم و خصوصا  ــورت گیرد که م ــوری ص ط

ــدون دغــدغــه خاطر و تــرس از  کــارگــران ب

خطرات صنعتی به کار خود ادامــه دهند. 

جهاندوست از صنعتگران خواست با رعایت 

مقررات ایمنی، ترس از آینده نامعلوم را 

که معلول حــوادث و سوانح در محیط کار 

است از جامعه صنعت دور کنند. جهاندوست گفت: بدون 

وجود ایمنی نه تنها قدمی در راه پیشرفت صنعتی برداشته 

نمی شود بلکه صنعت دچار از هم پاشیدگی و افول خواهد 

شد. وی در پایان از همکاری صمیمانه شهردار و شورای 

اسلامی شهر فرهادگرد، مدیرعامل و هیئت مدیره محترم 

شهرک صنعتی کاویان فریمان تقدیر و تشکر کرد.


